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Beste dames/heren,

Door de fractie van Cranendonck Actief zijn er 6 vragen gesteld over de situatie van de platanen in de
Cranendoncklaan / Graafschap Hornelaan.

1. Er is bezwaar gemaakt tegen het voorstel. Wat was inhoudelijk het bezwaar?
Antwoord: De bezwaarmaker vond dat het genomen besluit inging tegen het vastgestelde
gemeentelijk bomenbeleid. Daarom vond hij dat de beslissing was genomen op onduidelijke
gronden.

2. Is het bezwaar gegrond verklaard?
Antwoord: Ja

3. Zo ja, welke aangevoerde redenen om tot kap over te gaan zijn gerespecteerd door de
bezwarencommissie en welke niet?

Antwoord: Proces en procedure zijn onderwerp in de bezwarencommissie geweest. Dit is in
het geheel doorgenomen en bes roken aan de hand van de vergunning en het huidige
bomenbeleidsplan. Hierna was de commissie van mening dat er onvoldoende gemotiveerd was

waarom we wilden afwijken van het vastgestelde beleid. Concreet heeft de bezwarencommissie
in haar advies het volgende overwogen:
Concluderend is de bezwarencommissie van oordeel dat het besluit van 14 februari 2017 niet
zorgvuldig
is voorbereid en niet berust op een deugdelijke motivering. In het besluit is vermeld dat het college
in het kader van haar afwijkingsbevoegdheid (artikel 4:84 van de Awb) heeft besloten af te wijken
van

het bomenbeleid, waarbij enkel is gesteld dat de (boven proportioneel) ondervonden overlast en de
gezondheidsproblemen bij de omwonenden hiervan reden zijn. Daarmee is naar het oordeel van de
Adviescommissie onvoldoende inzichtelijk en aannemelijk gemaakt dat hiermee sprake is van
bijzondere omstandigheden als bedoeld in artikel 4:84 van de Awb.
Gelet hierop kan niet worden beoordeeld of er sprake is van een (algemeen) belang dat boven de met
het gevoerde beleid te dienen belang moet prevaleren. Het ligt op de weg van het college om nader
onderzoek te doen naar dit gestelde (algemeen) belang.
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4. Leidt de uitspraak van de bezwarencommissie tot een heroverweging?
Antwoord: Het advies van de bezwarencommissie heeft inderdaad geleid tot een volledige
heroverweging die erin heeft geresulteerd het bezwaarschrift gegrond te verklaren en de
aanvraag in zijn oorspronkelijke vorm in te trekken. Voor de heroverweging en het besluit met
de tot nu toe genomen stappen verwijzen wij naar antwoord 6.

5. Wordt er een nieuw besluit genomen?

Antwoord: Ja. Het bezwaarschrift is gegrond verklaard, het bestreden besluit herroepen en de
oorspronkelijke aanvraag ingetrokken. Momenteel zitten we midden in de voorbereiding,
samen met de bezwaarmaker en de bewoners, om tot een nieuwe vergunning te komen. Een

uitgewerkte tekening met voorstel van vervangende aanplant is besproken met de
aanwonenden op 6 november 2017. Een verder uitgewerkt technisch rapport is opgesteld en
wordt gebruikt voor een verdere toelichting en onderbouwing van de verdere beslissingen.
Daarnaast is aan de belanghebbenden per mail en/of per brief de tekening verstrekt, zoals deze
op 6 november 2017 is besproken en toegelicht.

6. Is het kappen van de bomen nog steeds de insteek of worden nu ook andere maatregelen
overwogen?

Antwoord: Kappen van de bomen is nog steeds de insteek, waarbij we ook kijken naar een
tussenoplossing. Deze tussenoplossing is in samenspraak met de omwonende gevonden in het

mogelijk faseren van de maatregelen. De fasering wordt momenteel aan de inwoners

voorgelegd. Nadat we in grote lijnen overeenstemming hebben bereikt en de onderzoeken naar
de staat van de bomen hebben afgerond zal, op korte termijn, een definitieve keuze worden
gemaakt. Er is inmiddels een nieuwe aanvraag ingediend waartegen desgewenst opnieuw
bezwaar en beroep open staan. We gaan er vanuit de komende dagen de bewonersconsultatie

af te ronden en u verder te informeren.

Met vriendelijke groet,

BURGEMEESTER EN WETHOUDERS VAN CRANENDONCK,
De secretaris, De burgemeester (wnd.),

ir. J.A.G.M. van Aaken
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